
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 22-08-15

Protokoll 22-05

Styrelsemötesprotokoll 2022-08-16

Närvarande

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Axel Legelius (AL), Oscar Lagerlöf (OL), Tyra Nordin (TN), Clara Torpman

(CT), Arvid Rossby (AR), Kajsa Sörnäs (KS), Ella Nordenström (EN), Boel Petrén (BP), Karl Bellander

(KB), Douglas Tamm (DT)

Frånvarande

Åhörare

Elsa Brandt (EB), William Lindell (WL)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Filip Kamensky Eriksson öppnar mötet kl 18:17

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Kajsa Sörnäs till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 9 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 22-04 till handlingarna

Karl Bellander ansluter till mötet kl 18:26

Mötet har nu beslutanderätt på 10 personer.

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

a) Första Skuffet

Den första ungdomsmässan för terminen sker 8/9

b) Inköp Skuffé

FKE ger uppdrag åt Skuffégruppen att inventera, slänga det som är gammalt samt

köpa nytt.

c) Tema-skuffen

Under terminen ska tre stycken tema skuffén anordnas. EN ger tre förslag; Harry

Potter, under vatten och Casino. KS ger förslaget Spelkväll eftersom det var en succe

förra gången tema-skufféet hölls, samt Julskuffé.

ii. Musikgruppen

a) Första mässan

FKE ger feedback till KB om att planering inför vem som ska spela på ungdomsmässan

har varit dålig. Det har även påpekats av dem som ingår i musikgruppen och dem

önskar lite mer framförhållning.

iii. Marknadsföringsgruppen

a)Medlemsrekrytering

Medlemsrekrytering kommer att ske i större utsträckning på skufféer.

b)Talk-show

Talk-showen kommer att spelas in söndag 21/8. KS, OL och KB kommer att spela in

den.

§9 Utvärdering sommarfestivalen

Sommarfestivalen skedde lördagen 4/6 på Tibble Kyrkas tak. Budgeten för festivalen var 14 000 kr och

det spenderades 14 304 kr. Orsaken till att budgeten överträddes var på grund av en skada på

popcorn maskinen som behövdes betalas. På själva festivalen kunde man ta del av livemusik,

Boomfight och tipspromenad. I matväg bjöds det på frallor av olika slag från Gateau och tårta,

men även snacks i form av popcorn och sockervadd. Skufféet stod även uppställt. Det var ca 40

personer närvarade på sommarfestivalen. Marknadsföringen inför festivalen skedde mest på
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ungdomsmässorna och även lite på Instagram. EN tycker att hon själv och DT som är ansvariga för

marknadsföringsgruppen kunde varit bättre att marknadsföra på Instagram och kommer bli bättre

med det till framtida aktiviteter. CT tyckte att marknadsföring för festivalen var sisådär och kunde

varit bättre.

§10 Utvärdering representation under sommaren

Styrelsen var ute och representerade SKU på alla läger i år, förutom ett vilket var Karlberg 3 där TN var

ledare så hon tog representationen själv. FKE säger att han tyckte att representationen i år gick bra

och de flesta på mötet instämde. FKE tror också att säljnings punkten är att allt i vår verksamhet är

gratis så han vill att vi ska notera det mycket. KB anspråkar på att vi i styrelsen bör informera

konfirmationsledare på lägret att vara mer initiativtagande gällande frågor och liknande under

representationen så att konfirmanderna också blir mer intresserade till att ställa egna frågor.

Douglas Tamm ansluter till mötet kl 18: 49

Mötet har nu beslutanderätt på 11 personer.

§11 Verksamhetshearing

FKE har varit på verksamhets hearing med församlingen. I korta drag handlar det om hur det ska få ut

pengar av församlingens fastigheter. FKE uttrycker hur han vill sälja några av församlingens fastigheter

för att spara pengar på det sättet.

§12 Kuvertering

FKE informerar att kuverteringen är på ingång, vilket innebär att det ska skickas brev till varenda

konfirmand och ledare som varit ute på läger under sommaren. Kuverteringen kommer att ske 25/8.

§13 Merch

OL och AL beställde merch från en sida som vi inte använt oss av tidigare. Det som beställdes var 100

kepsar och 93 vattenflaskor med SKU logga. Efter en väldigt sen leverans så har nu merchen kommit

och det är inte samma saker som hade beställts.

§14 Ekonomi

AL har jobbat med ekonomin hela eftermiddagen och har upptäckt att vi varken fått vårt bidrag från

församlingen eller riks. FKE ska kontakta Marie-Louise Broström gällande bidraget från församlingen.

AL vill även berätta hur vi ligger till allmänt i ekonomin och går igenom vad vi har kvar att spendera i

våra olika budgetar.

§15 Kyrkvärdar

FKE har för vidare vilka från styrelse som ville vara kyrkvärdar och dessa kommer att hålla mässor

återkommande och har uppdraget i 4 år.

§16 Ledarupptakten

Ledarupptakten sker 30/8 kl 18.30 i sällskapsrummet. FKE ändrar strategi i år och kommer att skapa

ett facebook evenemang där alla ledare under sommaren blir inbjudna. Budget för ledarupptakten är

5000 kr.
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EL och EB lämnar mötet kl 19:03

Mötet har nu beslutanderätt på 10 personer.

Maten som kommer serveras är en couscoussallad med halloumi och grönsaker och tillbehör såsom

vitlöksbröd, ost och kex, hummus och rödbetssallad. CT tar på sig ansvaret att skapa facebook

evenemang och KS och BP har ansvar för att handla.

§17 Upptaktsveckan

Den mest hektiska perioden under terminen närmar sig. Kväll 1 sker under 5/9 med fyra

konfirmandgrupper, kväll 2 sker 6/9 med 2 grupper och kväll 3 sker 7/9 med fyra grupper. FKE

informerar om att kväll 1 kommer behöva riggas mellan 15.30 till 18.00 med banderoller och material

till presentationen. Det pratas om att skapa en video att visa alla grupper som måste vara GDPR

vänlig. Om video fixas så är KB ansvarig som redigerare. Vi skall även uppdatera presentationen för att

marknadsföra SKU, medlemskap, Höst-SKUL och Volleybollturneringen 10/9.

§18 Upptakts Volley

Det som ska göras innan Volleybollturneringen 10/9 är att inventera bollar och hitta domare.

§19 Höst-SKUL

FKE berättade att följande datum för Höst-SKUL är:

Höst-SKUL 1 - 30/9-2/10

Höst-SKUL 2 - 7/10-9/10

Höst-SKUL 3 - 14/10-16/10

Förslag på lägerledning på Höst-SKUL 1

Lägerchef: Filip Kamensky Eriksson

Vice Lägerchef: Clara Torpman

Lägerledning: Oscar Lagerlöf, Karl Bellander

Förslag på lägerledning på Höst-SKUL 2

Lägerchef: Axel Legelius

Vice Lägerchef: Filip Kamensky Eriksson

Lägerledning: Tyra Nordin, Boel Petrén

Förslag på lägerledning på Höst-SKUL 3

Lägerchef: Filip Kamensky Eriksson

Vice Lägerchef: Kajsa Sörnäs

Lägerledning: Oscar Lagerlöf, Boel Petrén

Styrelsen beslutade

att fastställa följande förslag på lägerledningar

att sätta en budget på 4000kr för lägeraktiviteter för varje Höst-SKUL
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Mötet ajourneras till 19.45

Mötet återupptas klockan 19.47

§20 Aktiviteter och Fortbildning

En av aktiviteterna vi ska anordna under terminen är en Bio för våra medlemmar. Budgeten ligger på

ca 10 000 kr. FKE ger förslag att ha aktiviteten under första veckan i november 6/11, de andra i

styrelsen instämmer om datumet. KS har ansvar för bokning. Sportaktiviteten för terminen är

förslagsvis Yoump och planeras i december 11/12. BP har ansvar för kontakt. Som fortbildning

kommer HLR upp som förslag som flera håller med om. FKE ger även ett förslag om en

vidareutbildning för redan utbildade ledare som handlar om nätmobbning.

§21 SKUSS-Mässa

SKUSS-mässan har ett preliminärt datum på 17/11 som KS och TN kommer att anordna. FKE kommer

att föreslå till SKUSS om att anordna en SKUSS-mässa men han återkommer med den informationen

vid senare tillfälle.

§22 Midnatts volley

FKE berättar att Midnatts Volleyn kommer att ske någon gång i november.

§23 Kommande styrelsemöten

Dessa är datumen för höstterminens kommande möten 29/8, 28/9, 2/11, 12/12, 9/1, 1/2

§24 Övrigt

§25 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20:05

Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Filip Eriksson

Mötesordförande

__________________________

Kajsa Sörnäs

Justerare
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__________________________

Boel Petrén

Sekreterare
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